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Protokół Nr XV/2020 

obrad sesji Rady Gminy Piątnica, odbytej w dniu  30 stycznia 2020 r.  w lokalu Gminnego 

Ośrodka Kultury w Piątnicy, przy ul. Szkolna 25. 

 

Obrady sesji rozpoczęto o godzinie 1008 a zakończono o godzinie 1308. 

Informację o terminie,  miejscu sesji oraz porządku obrad podano do wiadomości publicznej poprzez 

wywieszenie obwieszczenia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczenie w BIP Urzędu 

Gminy Piątnica. 

Głosowania imienne na sesji przeprowadzono za pomocą urządzenia do głosowania. 

Radni łącznie z informacją o sesji otrzymali projekty uchwał oraz pozostałe dokumenty stanowiące 

przedmiot obrad. 

Obradom przewodniczył Pan Krzysztof Weber - Przewodniczący Rady Gminy Piątnica. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że sesja Rady Gminy Piątnica  transmitowana jest na żywo. 

Osoby uczestniczące w sesji muszą mieć świadomość, że ich wizerunek zostanie upubliczniony. 

Klauzula informacyjna w tej sprawie znajduje się na drzwiach wejściowych na salę obrad. 

Następnie podziękował  Pani Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury  w Piątnicy za przygotowanie sali 

na sesję.  

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych 

na ogólną liczbę 15.  W związku z tym  stwierdził prawomocność obrad.  

Powitał przybyłych na sesję radnych oraz gości zaproszonych. 

Radni Rady Gminy obecni na sesji: 

1. Chaberek Karolina 

2. Dymek Andrzej 

3. Dąbrowski Adam Robert 

4. Domitrz Urszula 

5. Florczyk Tomasz 

6. Komorowska Agnieszka Alicja 

7. Konopko Marek 

8. Kopczewski Jan 

9. Mroczkowski Sławomir 

10. Pokropowicz Jarosław 

11. Sobuta Marcin 

12. Śmiarowski Karol 

13. Weber Krzysztof 

14. Zduńczyk  Piotr 

Radni nieobecni na sesji: 

1. Świderski Andrzej 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wierzbowski Artur                                  Wójt Gminy Piątnica 

2. Bieńczyk Bogdan                                     Zastępca Wójta Gminy Piątnica 

3. Chilińska Kataryna                                  Skarbnik Gminy Piątnica 

4. Wojewoda Dariusz                                  Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Obywatelskich 

                                                                     w Urzędzie Gminy Piątnica 

5. Krajewska Małgorzata                             Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Podatków i Usług 

                                                                     w  Urzędzie Gminy Piątnica 

6. Sulewska Ewa-Szulc                                Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Terenowej 



2 

 

                                                                     w  Urzędzie Gminy Piątnica 

7. Grabias Kazimierz                                   Radca Prawny w Urzędzie Gminy Piątnica 

8. Rutkowska Barbara                                 Kierownik  Ośrodka Pomocy Społecznej w Piątnicy 

9. Filipkowska Agnieszka                           Dyrektor Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy 

10. Kąkol Elżbieta                                       Kierownik Biblioteki Publicznej Gminy Piątnica 

11. Brzozowska Edyta                                 Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Piątnicy 

12. Duda Bożena                                         Inspektor do obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy 

                                                                     Piątnica 

13. sołtysi sołectw:                                      Budy - Mikołajka,  Czarnocin, Choszczewo, 

                                                                     Dobrzyjałowo, Elżbiecin,   Górki-Sypniewo, Kosaki, 

                                                                     Kałęczyn, Kownaty, Krzewo,  Murawy,  Niewodowo, 

                                                                     Nowe Krzewo, Pęza, Poniat,  Piątnica Włościańska, 

                                                                     Rządkowo, Stary  Cydzyn, Stary Drożęcin, Wyłudzin, 

                                                                     Wyrzyki, Zabawka.                              .  

Listy obecności w załączeniu do oryginału protokołu.  

 

Następnie Pan Przewodniczący Rady  przedstawił pisma Wójta Gminy Piątnica w sprawie porządku 

obrad, które wpłynęły do Przewodniczącego Rady: 

- pismo DR.452.1.2020 z dnia 23 stycznia 2020 r. o nie procedowanie projektu uchwały zmieniającej 

uchwalę w sprawie Regulaminu przyznawania Stypendium Wójta Gminy Piątnica na planowanej 

w styczniu br sesji, w związku z pismem Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej im. Zesłańców 

Sybiru w Olszynach dotyczącego prośby rodziców o wprowadzenie zmian w kryteriach Regulaminu 

przyznawania stypendium. Projekt uchwały zostanie ponownie przedłożony Wysokiej Radzie pod 

obrady na najbliższą sesję, po wprowadzeniu wnioskowanych zmian – pismo w załączeniu do oryginału 

protokołu; 

- pismo GPT.604.1.2020 z dnia 14 stycznia 2020 r. informujące, że informacja - raport z wykonania 

Gminnego Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Piątnica na lata 2017-2020 z perspektywą do 

2014 zostanie przedstawiony na kolejnej sesji - pismo w teczce RG.0004.2.2020.  

 

Ad. 1. 

        Pan Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 

gminnym  zmiany w porządku obrad  rada  może wprowadzić bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady.  

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do zaproponowanego porządku obrad? 

Następnie Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad sesji. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 

14. Głosowało „ZA” – 14 radnych:  Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, 

Chaberek Karolina,  Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, 

Konopko Marek,  Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław, Sobuta 

Marcin, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła porządek dzienny obrad. Treść 

zaproszenia Państwo radni otrzymali na skrzynkę mailową. Państwo sołtysi też otrzymali taką 

informację.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 

2. Informacja o podpisaniu protokołu Nr XIV/2019 obrad sesji. 

3. Informacja o pracy wójta między sesjami. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 
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    1) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu; 

    2) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu; 

    3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu; 

    4) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Szkół w Piątnicy oraz 

        utworzenia  Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy i nadania statutu; 

    5) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 

         w szkołach i przedszkolu prowadzonym przez Gminę Piątnica oraz ustalenia maksymalnej 

         kwoty dofinansowania opłat za kształcenie  pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady 

         kształcenia zawodowego nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które 

         dofinansowanie jest  przyznawane w 2020 roku; 

    6) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

5. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej  na      lata 

 2020-2031  

    a) odczytanie projektu uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej  na  lata  2020-

         2031  z autopoprawką Wójta Gminy Piątnica, 

    b) odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 

         w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

         Prognozy  Finansowej Gminy Piątnica na lata 2020 - 2031, 

     c) przedstawienie opinii do projektu uchwały Rady Gminy Piątnica  w sprawie Wieloletniej 

         Prognozy Finansowej  na  lata 2020-2031 z autopoprawką z Wójta Gminy Piątnica przez 

         przewodniczących stałych Komisji Rady  Gminy  Piątnica, 

     d) dyskusja nad projektem uchwały i autopoprawką Wójta Gminy Piątnica, 

     e) głosowanie nad przyjęciem autopoprawki Wójta Gminy Piątnica do projektu uchwały  

         w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2031. 

     f) głosowanie nad projektem uchwały  w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

         2020- 2031 uwzględniającego przyjętą autopoprawkę. 

6. Rozpatrzenie  projektu i  podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Piątnica       na 

2020 rok 

    a) odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Piątnica  na 2020 rok 

        z autopoprawką Wójta Gminy Piątnica, 

    b) odczytanie uchwały  Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

         Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Piątnica 

          na 2020 rok oraz  o możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżety Gminy, 

    c) przedstawienie przez Wójta Gminy Piątnica stanowiska wobec zastrzeżeń i uwag          zawartych 

 w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku   do projektu uchwały         budżetowej, 

    d) odczytanie przez przewodniczących  komisji opinii stałych komisji Rady Gminy Piątnica do 

         projektu uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu   Gminy Piątnica na 2020 rok 

         z autopoprawką  Wójta Gminy Piątnica, 

    e) odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przed rozpoczęciem sesji przez radnych i nie 

        uwzględnionych w projekcie uchwały budżetowej, 

    f) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i autopoprawką Wójta Gminy Piątnica, 

    g) głosowanie nad przyjęciem autopoprawki Wójta Gminy Piątnica do projektu uchwały  

         w sprawie  uchwalenia  budżetu Gminy Piątnica na 2020 rok, 

    h) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Piątnica na 

         2020 rok  uwzględniającego przyjętą autopoprawkę. 

7. Informacja o zbyciu, nabyciu, zamianie i obciążeniu   nieruchomości  Gminy Piątnica w 2019 

    roku. 

8. Informacja o działalności w zakresie promocji Gminy Piątnica w 2019 roku. 

9. Wolne wnioski i informacje.   

10. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 2.   

        W tym punkcie Pan Przewodniczący Rady poinformował Państwa Radnych, że podpisał  protokół 

Nr  XIV/2019   oraz o możliwości wniesienia wniosku o sprostowanie  lub uzupełnienie protokołu. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

Ad. 3. 

       W tym punkcie porządku obrad  Pan Wójt przedstawił informację o pracy Wójta  Gminy Piątnica 

między sesjami w okresie od   21 grudnia  2019 r. do 24 stycznia 2020 r. (informacja w załączeniu 

do oryginału protokołu). 

Następnie poinformował, że po ponad rocznym urzędowaniu chciałby w telegraficznym skrócie 

dokonać krótkiej prezentacji, w której zawarte są najważniejsze inwestycje i wydarzenia, które miały 

miejsce na terenie Gminy Piątnica, co po części przybliży Państwu rok naszej wspólnej działalności. 

Chciałbym podziękować wszystkim pracownikom urzędy gminy Piątnica oraz Państwu radnym za 

przychylność, za merytoryczną dyskusję na komisjach, które ukierunkowują naszą pracę  oraz 

sołtysom, którzy  zgłaszają do nas swoje problemy, które staramy się analizować i powoli wykonać te 

zgłaszane zadania na waszym terenie.  Po czym przystąpił do multimedialnej prezentacji (prezentacja 

w wersji papierowej w załączeniu do oryginału protokołu).  

Następnie głos zabrała Pani Kierownik Ośrodka Pomocy  która poinformowała, że Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Piątnicy chciałby zaprosić seniorów, którzy mieszkają samotnie do przystąpienia do 

Programu Koperta Życia. Taka koperta, w której znajduje się karta informacyjna ma pomóc służbom 

medycznym fachowo udzielić  pomocy. Informacje, które są zawarte w takim dokumencie, to kogo 

zawiadomić w przypadku udzielenia pomocy medycznej w miejscu zamieszkania i powiadomić, że coś 

się wydarzyło. Druga rzecz to informacja, jakie są przyjmowane leki i w jakich dawkach i na co 

chorujemy. Taka informacja jest zamknięta w kopercie. Jest nasza sugestia, aby taką kopertę razem 

z ewentualnymi badaniami lekarskimi  lub też wynikami badań umieścić w lodówce, która jest 

w każdym domu i wtedy na lodówce naklejany jest odpowiednie oznaczenie, aby ratownik medyczny 

lub lekarz wiedział, gdzie to się znajduje, aby fachowo udzielić pomocy. Wnioskowała pod adresem 

sołtysów, aby rozpropagowali tą informację w swoich wsiach poprzez wywieszenie plakatów 

przygotowanych w tym celu. Po koperty życia można się zgłosić do Ośrodka  Pomocy Społecznej 

w Piątnicy. 

Pan Wójt poinformował, że Pan radny zwrócił uwagę iż w prezentacji nie znalazła się informacja 

dotycząca remontu drogi gminnej od Piątnicy Włościańskiej do drogi krajowej. Będzie to droga 

wykonana z trylinki, która została zdjęta z ulicy Ogrodowej.  

 

W dyskusji nad informacjami radni  nie  zabierali głosu. 

Radni nie zgłosili  uwag do informacji o pracy Wójta między sesjami i wobec tego Pan 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła informację o pracy wójta między sesjami do 

akceptującej wiadomości. 

Pan Przewodniczący Rady zarządził 10 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Pan Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

 

Ad. 4.1/  

       Pan Przewodniczący Rady poinformował, że Rada przystępuje do rozpatrzenie projektu uchwały 

i podjęcie uchwały   w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu - dotyczy 

udzielenia  pomocy finansowej w 2020 r. Powiatowi Łomżyńskiemu na organizację przewozu 

autobusowego o charakterze użyteczności publicznej na linii regularnej Piątnica Poduchowna - 

Jedwabne przez Kownaty oraz powrót w kwocie 4 108,20 zł. 

Pani Skarbnik Gminy  przedstawiła uzasadnienie do  projektu uchwały. 
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Następnie Przewodniczący stałych  Komisji Rady przedstawili opinie Komisji do projektu uchwały: 

1. Pan Piotr Zduńczyk -  Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych zakomunikował, 

że Komisja Budżetu i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 20 stycznia 2020 r. pozytywnie  

zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Łomżyńskiemu - dotyczy udzielenia  pomocy finansowej w 2020 r. Powiatowi Łomżyńskiemu na 

organizację przewozu autobusowego o charakterze użyteczności publicznej na linii regularnej Piątnica 

Poduchowna - Jedwabne przez Kownaty oraz powrót w kwocie 4 108,20 zł. Zbiorcze wyniki 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu   - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek 

Karolina, Florczyk Tomasz,  Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”  

nie było.  

2. Pan Jan Kopczewski - Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, 

że Komisja Rolnictwa i Spraw Lokalnych  na swym  posiedzeniu w dniu 17 stycznia 2020 r. pozytywnie  

zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Łomżyńskiemu - dotyczy udzielenia  pomocy finansowej w 2020 r. Powiatowi Łomżyńskiemu na 

organizację przewozu autobusowego o charakterze użyteczności publicznej na linii regularnej Piątnica 

Poduchowna - Jedwabne przez Kownaty oraz powrót w kwocie 4 108,20 zł. Wyniki głosowania. Liczba 

radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Dąbrowski Adam Robert, 

Kopczewski Jan,  Konopko Marek, Mroczkowski Sławomir,  Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i 

„wstrzymujące się” - brak. 

3. Pani Agnieszka Alicja Komorowska - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej stwierdziła. że Komisja 

Rewizyjna  na   posiedzeniu w dniu 17 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu - dotyczy 

udzielenia  pomocy finansowej w 2020 r. Powiatowi Łomżyńskiemu na organizację przewozu 

autobusowego o charakterze użyteczności publicznej na linii regularnej Piątnica Poduchowna - 

Jedwabne przez Kownaty oraz powrót w kwocie 4 108,20 zł. Wyniki głosowania: Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu - 3. Głosy „za”  - 3 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz 

Urszula, Sobuta Marcin, Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. 

W dyskusji nad projektem uchwały  głos  zabrali: 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy to jest przedłużenie linii, która funkcjonowała w ubr. roku 

z zajazdem do Poniatu oraz w jakich godzinach będzie kursował autobus? 

Pan Wójt stwierdził, że bez Poniatu, a godziny kursów są do ustalenia, ponieważ chcemy, aby było to 

w godzinach w których młodzież ze szkół ponadpodstawowych mogłaby skorzystać z dodatkowego 

dojazdu. 

 

Po dyskusji  Pan Przewodniczący Rady zarządził  głosowanie nad   projektem uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. Zbiorcze wyniki imiennego 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało „ZA” – 14 radnych:  

Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, Chaberek Karolina,  Dąbrowski Adam 

Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  Komorowska 

Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Zduńczyk Piotr. Głosowało 

„PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.   

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 93/XV/2020 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu (uchwała w załączeniu 

do oryginału protokołu).   

Ad. 4.2/  

        Pan Przewodniczący Rady poinformował, że Rada przystępuje do rozpatrzenie projektu uchwały 

i podjęcia uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu - dotyczy 

udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi Łomżyńskiemu w 2020 roku na remont drogi powiatowej nr 
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1914B Górki - Dobrzyjałowo - Pieńki Borowe - Korytki - Kaimy, w obrębie m. Górki Sypniewo  

na odcinku długości  około 990 m  w kwocie 38 664 zł. 

Pani Skarbnik Gminy  przedstawiła uzasadnienie do  projektu uchwały. 

W dalszej części obrad Przewodniczący stałych  Komisji Rady przedstawili opinie Komisji do 

projektu uchwały: 

1. Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych zakomunikował, że Komisja Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 20 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu - dotyczy 

udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi Łomżyńskiemu w 2020 roku na remont drogi powiatowej nr 

1914B Górki - Dobrzyjałowo - Pieńki Borowe - Korytki - Kaimy, w obrębie m. Górki Sypniewo  na 

odcinku długości  około 990 m  w kwocie 38 664 zł. Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu   - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  

Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”  nie było.  

2. Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych  na swym  posiedzeniu w dniu 17 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod 

obrady sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu - 

dotyczy udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi Łomżyńskiemu w 2020 roku na remont drogi 

powiatowej nr 1914B Górki - Dobrzyjałowo - Pieńki Borowe - Korytki - Kaimy, w obrębie m. Górki 

Sypniewo  na odcinku długości  około 990 m  w kwocie 38 664 zł. 

Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: 

Dąbrowski Adam Robert, Kopczewski Jan,  Konopko Marek, Mroczkowski Sławomir,  Śmiarowski 

Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

3. Pani  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej stwierdziła. że Komisja Rewizyjna  na   posiedzeniu 

w dniu 17 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu - dotyczy udzielenia  pomocy finansowej  

Powiatowi Łomżyńskiemu w 2020 roku na remont drogi powiatowej nr 1914B Górki - Dobrzyjałowo - 

Pieńki Borowe - Korytki - Kaimy, w obrębie m. Górki Sypniewo  na odcinku długości  około 990 m  

w kwocie 38 664 zł. Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 3. Głosy „za”  

- 3 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz Urszula, Sobuta Marcin, Głosy „przeciw” 

i „wstrzymujące się”   - brak. 

W dyskusji nad projektem uchwały radni głosu nie  zabrali. 

 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zarządził  głosowanie nad   projektem uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. Zbiorcze wyniki imiennego 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało „ZA” – 14 radnych:  

Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, Chaberek Karolina,  Dąbrowski Adam 

Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  Komorowska 

Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Zduńczyk 

Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.   

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 94/XV/2020 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu (uchwała w załączeniu 

do oryginału protokołu).   

Ad. 4.3/  

       Pan Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z porządkiem obrad  Rada przystępuje 

do rozpatrzenia projektu uchwały i podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Łomżyńskiemu - dotyczy udzielenia pomocy finansowej w 2020 roku Powiatowi 



7 

 

Łomżyńskiemu na przebudowę i rozbudowę obiektu mostowego w miejscowości Dobrzyjałowo wraz 

z przebudową i rozbudową dojazdów stanowiących drogę powiatową nr 1914B na odcinku 

Dobrzyjałowo - Pieńki Borowe w kwocie 1 103 296 zł. 

Pani Skarbnik Gminy  przedstawiła uzasadnienie do  projektu uchwały. 

Następnie Przewodniczący stałych  Komisji Rady przedstawili opinie Komisji do projektu uchwały: 

1. Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych zakomunikował, że Komisja Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 20 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu - dotyczy 

udzielenia  pomocy finansowej w 2020 roku Powiatowi Łomżyńskiemu na przebudowę i rozbudowę 

obiektu mostowego w miejscowości Dobrzyjałowo wraz z przebudową i rozbudową dojazdów 

stanowiących drogę powiatową nr 1914B na odcinku Dobrzyjałowo - Pieńki Borowe w kwocie 1 103 

296 zł. Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu   - 4. Głosy „za”  

- 4 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy 

„przeciw” i „wstrzymujące się”  nie było.  

2. Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych  na swym  posiedzeniu w dniu 17 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod 

obrady sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu - 

dotyczy udzielenia  pomocy finansowej w 2020 roku Powiatowi Łomżyńskiemu na przebudowę i 

rozbudowę obiektu mostowego w miejscowości Dobrzyjałowo wraz z przebudową i rozbudową 

dojazdów stanowiących drogę powiatową nr 1914B na odcinku Dobrzyjałowo - Pieńki Borowe w 

kwocie 1 103 296 zł. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy 

„za”  - 5 radnych: Dąbrowski Adam Robert, Kopczewski Jan,  Konopko Marek, Mroczkowski 

Sławomir,  Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

3. Pani  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej stwierdziła. że Komisja Rewizyjna  na   posiedzeniu 

w dniu 17 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu – dotyczy udzielenia  pomocy finansowej w 

2020 roku Powiatowi Łomżyńskiemu na przebudowę i rozbudowę obiektu mostowego w 

miejscowości Dobrzyjałowo wraz z przebudową i rozbudową dojazdów stanowiących drogę 

powiatową nr 1914B na odcinku Dobrzyjałowo - Pieńki Borowe w kwocie 1 103 296 zł. Wyniki 

głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 3. Głosy „za”  - 3 radnych: Komorowska 

Agnieszka Alicja,  Domitrz Urszula, Sobuta Marcin, Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”  - brak. 

W dyskusji nad projektem uchwały radni głosu nie  zabrali. 

 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zarządził  głosowanie nad   projektem uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. Zbiorcze wyniki imiennego 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało „ZA” – 14 radnych:  

Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, Chaberek Karolina,  Dąbrowski Adam 

Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  Komorowska 

Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Zduńczyk 

Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

 Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.   

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 95/XV/2020 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu (uchwała w załączeniu 

do oryginału protokołu).   

Ad. 4.4/  

       Pan Przewodniczący Rady poinformował, że realizując  porządek obrad Rada przystępuje 

do rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcia uchwały  zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji 
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Zespołu Obsługi Szkół w Piątnicy oraz   utworzenia  Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy 

i nadania statutu. 

Pani Dyrektor Centrum Usług Samorządowych  przedstawiła uzasadnienie do  projektu uchwały. 

Następnie Przewodniczący stałych  Komisji Rady przedstawili opinie Komisji do projektu uchwały: 

1. Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych zakomunikował, że Komisja Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 20 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Szkół w Piątnicy 

oraz   utworzenia  Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy i nadania statutu. Zbiorcze wyniki 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu   - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek 

Karolina, Florczyk Tomasz,  Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”  

nie było.  

2. Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych  na swym  posiedzeniu w dniu 17 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod 

obrady sesji projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Szkół 

w Piątnicy oraz   utworzenia  Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy i nadania statutu. Wyniki 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Dąbrowski 

Adam Robert, Kopczewski Jan,  Konopko Marek, Mroczkowski Sławomir,  Śmiarowski Karol. Głosy 

„przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

3. Pani  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej stwierdziła. że Komisja Rewizyjna  na   posiedzeniu 

w dniu 17 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały zmieniająca 

uchwałę w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Szkół w Piątnicy oraz   utworzenia  Centrum Usług 

Samorządowych w Piątnicy i nadania statutu. Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu - 3. Głosy „za”  - 3 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz Urszula, Sobuta 

Marcin, Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”  - brak. 

W dyskusji nad projektem uchwały radni głosu nie  zabrali. 

 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zarządził  głosowanie nad   projektem uchwały 

zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Szkół w Piątnicy oraz   utworzenia 

Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy i nadania statutu. Zbiorcze wyniki imiennego 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało „ZA” – 14 radnych:  

Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, Chaberek Karolina,  Dąbrowski Adam 

Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  Komorowska 

Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Zduńczyk 

Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

 Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.   

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 96/XV/2020 

zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji Zespołu Obsługi Szkół w Piątnicy oraz   utworzenia 

Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy i nadania statutu (uchwała w załączeniu do oryginału 

protokołu).   

Ad. 4.5/  

       Pan Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z porządkiem obrad Rada przystępuje 

do rozpatrzenia projektu uchwały i podjęcia uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych  w szkołach i przedszkolu prowadzonym przez 

Gminę Piątnica oraz ustalenia maksymalnej  kwoty dofinansowania opłat za kształcenie  pobieranych 

przez szkoły wyższe i zakłady  kształcenia zawodowego nauczycieli oraz specjalności i form 

kształcenia, na które   dofinansowanie jest  przyznawane w 2020 roku. 
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Pani Dyrektor Centrum Usług Samorządowych  przedstawiła uzasadnienie do  projektu uchwały. 

Następnie Przewodniczący stałych  Komisji Rady przedstawili opinie Komisji do projektu uchwały: 

1. Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych zakomunikował, że Komisja Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 20 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych  w szkołach i przedszkolu prowadzonym przez Gminę Piątnica oraz 

ustalenia maksymalnej  kwoty dofinansowania opłat za kształcenie  pobieranych przez szkoły wyższe 

i zakłady  kształcenia zawodowego nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest  przyznawane w 2020 roku.  Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu   - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  

Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”  nie było.  

2. Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych  na swym  posiedzeniu w dniu 17 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod 

obrady sesji projekt uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych  w szkołach i przedszkolu prowadzonym przez Gminę 

Piątnica oraz ustalenia maksymalnej  kwoty dofinansowania opłat za kształcenie  pobieranych przez 

szkoły wyższe i zakłady  kształcenia zawodowego nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na 

które   dofinansowanie jest  przyznawane w 2020 roku. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących 

udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Dąbrowski Adam Robert, Kopczewski Jan, 

Konopko Marek, Mroczkowski Sławomir,  Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - 

brak. 

3. Pani  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej stwierdziła. że Komisja Rewizyjna  na   posiedzeniu 

w dniu 17 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie 

ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolu prowadzonym przez Gminę Piątnica oraz ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat za kształcenie  pobieranych przez szkoły wyższe 

i zakłady  kształcenia zawodowego nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest  przyznawane w 2020 roku. Zbiorcze wyniki głosowania: Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu - 3. Głosy „za”  - 3 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz 

Urszula, Sobuta Marcin, Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”  - brak. 

W dyskusji nad projektem uchwały radni głosu nie  zabrali. 

 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zarządził  głosowanie nad   projektem uchwały 

w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolu prowadzonym przez Gminę Piątnica oraz ustalenia maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat za kształcenie  pobieranych przez szkoły wyższe 

i zakłady  kształcenia zawodowego nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest  przyznawane w 2020 roku.. Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba 

radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało „ZA” – 14 radnych:  Weber Krzysztof, 

Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, Chaberek Karolina,  Dąbrowski Adam Robert, Domitrz 

Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  Komorowska Agnieszka Alicja, 

Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 

0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

 Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.   

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 97/XV/2020 

w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonym przez Gminę Piątnica oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie  pobieranych przez szkoły wyższe 
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i zakłady  kształcenia zawodowego nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest  przyznawane w 2020 roku  (uchwała w załączeniu do oryginału protokołu).   

Ad. 4.6/  

       Pan Przewodniczący Rady poinformował, że Rada przystępuje do rozpatrzenia projektu uchwały 

i podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Pani Naczelnik Gospodarki Przestrzennej i Terenowej  przedstawiła uzasadnienie do  projektu 

uchwały. 

Następnie Przewodniczący stałych  Komisji Rady przedstawili opinie Komisji do projektu uchwały: 

1. Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych zakomunikował, że Komisja Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 20 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.  Zbiorcze wyniki 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu   - 4. Głosy „za”  - 3 radnych: Chaberek 

Karolina, Florczyk Tomasz,  Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” nie było. Głosy  „wstrzymujące się” – 1 

radny:  Weber Krzysztof.  

2. Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych  na swym  posiedzeniu w dniu 17 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod 

obrady sesji projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. Wyniki 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 4 radnych: Kopczewski 

Jan,  Konopko Marek, Mroczkowski Sławomir,  Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” 1 radny: 

Dąbrowski Adam Robert. Głosy „wstrzymujące się” - brak. 

3. Pani  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej stwierdziła. że Komisja Rewizyjna  na   posiedzeniu 

w dniu 17 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie 

zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu - 3. Głosy „za”  - 3 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz Urszula, Sobuta 

Marcin, Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”  - brak. Następnie stwierdziła, że w projekcie uchwały 

jest zapis art. 7, a nie ma jaki ustęp. 

Pani Naczelnik Gospodarki Przestrzennej i Terenowej poinformowała, że jest to błąd pisarski i winien 

być ust. 1 i 2. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali: 

Pan Radny Marek Konopko  stwierdził – p. Wójcie skoro mówimy o drogach wewnętrznych, to taka 

sama sytuacja jest w mojej miejscowości  Nowy Cydzyn  i prosiłbym, aby p. Wójt wystosował 

wniosek o zakwalifikowanie tych dróg do dróg publicznych i wtedy jakby znalazły się środki 

finansowe, to  moglibyśmy pójść dalej. 

Pan Wójt poinformował, że taki cel tego jest, aby drogi wewnętrzne zaliczać do dróg publicznych 

i w związku z tym uzyskiwać dofinansowanie ze środków zewnętrznych. 

 

Po skończonej dyskusji Pan Przewodniczący Rady zarządził  głosowanie nad   projektem uchwały 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, z uwzględnieniem poprawki o błędzie 

pisarskim. Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 

14. Głosowało „ZA” – 14 radnych:  Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, 

Chaberek Karolina,  Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, 

Konopko Marek,  Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław, Sobuta 

Marcin, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.   
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Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 98/XV/2020 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych (uchwała w załączeniu do oryginału 

protokołu).   

Ad. 5.  

       Pan Przewodniczący Rady poinformował, że w tym punkcie Rada przystępuje do rozpatrzenia 

projektu i podjęcia uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej  na   lata  2020-2031.  

W pierwszej kolejności Pani Skarbnik Gminy przedstawiła  projekt uchwały w sprawie  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej  na  lata  2020-2031, a następnie autopoprawkę Wójta Gminy Piątnica  z dn. 

9 stycznia 2020 r. do projektu uchwały  w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-

2031 (autopoprawka w załączeniu do oryginału protokołu). 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że do Rady Gminy Piątnica w dniu 29 stycznia 2020 r. 

wpłynęła kolejna autopoprawka  do projektu uchwały  w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2020-2031. 

Pani Skarbnik Gminy  zaprezentowała  autopoprawkę Wójta Gminy Piątnica z dnia 29 stycznia 2020 r.  

do projektu uchwały  w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2031 (autopoprawka 

w załączeniu do oryginału protokołu). 

W dalszej części obrad Pan Przewodniczący Rady  przedstawił  uchwałę Nr II-00311-31/19  Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia  29 listopada 2019 r. w sprawie 

wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Piątnica na lata 2020 – 2031 (uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 

 

 Następnie Przewodniczący stałych  Komisji Rady przedstawili opinie Komisji do projektu uchwały: 

1. Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych zakomunikował, że Komisja Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 20 stycznia 2020 r. pozytywnie zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  na  lata 2020-2031 

z autopoprawką z Wójta Gminy Piątnica. Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących 

udział w głosowaniu   - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Weber 

Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”  

 2. Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych  na swym  posiedzeniu w dniu 17 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod 

obrady sesji projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  na  lata 2020-2031 

z autopoprawką z Wójta Gminy Piątnica. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu  - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Dąbrowski Adam Robert, Kopczewski Jan,  Konopko 

Marek, Mroczkowski Sławomir,  Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

3. Pani  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej stwierdziła. że Komisja Rewizyjna  na   posiedzeniu 

w dniu 17 stycznia 2020 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej  na  lata 2020-2031  z autopoprawką z Wójta Gminy Piątnica.  

Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 3. Głosy „za”  - 3 radnych: 

Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz Urszula, Sobuta Marcin, Głosy „przeciw” i „wstrzymujące 

się” - brak. 

W dyskusji nad projektem uchwały i autopoprawkami Wójta Gminy Piątnica radni głosu nie  zabrali. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zarządził  głosowanie nad przyjęciem autopoprawki 

Wójta Gminy Piątnica z dnia 9.01.2020 r. do projektu uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2020-2031. Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących 

udział w głosowaniu - 14. Głosowało „ZA” – 14 radnych:  Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, 

Śmiarowski Karol, Chaberek Karolina,  Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, 
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Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz 

Jarosław, Sobuta Marcin, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie przyjęła  autopoprawkę Wójta 

Gminy Piątnica do projektu uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2031. 

Kolejno Pan Przewodniczący Rady zarządził  głosowanie nad przyjęciem autopoprawki Wójta Gminy 

Piątnica z dnia 29.01.2020 r. do projektu uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2020-2031. Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 

14. Głosowało „ZA” – 14 radnych:  Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, 

Chaberek Karolina,  Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, 

Konopko Marek,  Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław, Sobuta 

Marcin, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie przyjęła  autopoprawkę Wójta 

Gminy Piątnica do projektu uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2031. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady zarządził  głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej  na  lata   2020-2031 uwzględniającego  przyjęte   autopoprawki. 

Poinformował Państwa radnych, że otrzymali  taki  projekt uchwały datowany na  13 stycznia 2020 r. 

uwzględniający autopoprawkę z dnia 9 stycznia 2020 r. Wójta Gminy Piątnica. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało 

„ZA” – 14 radnych:  Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, Chaberek Karolina,  

Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  

Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Zduńczyk 

Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

 Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.   

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 99/XV/2020 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  na   lata  2020-2031 (uchwała w załączeniu 

do oryginału protokołu).   

Ad. 6.  

       Pan Przewodniczący Rady poinformował, że realizując porządek obrad Rada przystępuje do 

rozpatrzenia  projektu i  podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Piątnica   na 2020 

rok. 

Zgodnie z porządkiem obrad Pani Skarbnik Gminy przedstawiła  projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Piątnica  na 2020 rok, a następnie autopoprawkę Wójta Gminy Piątnica  

z dn. 9 stycznia 2020 r. do projektu uchwały  w sprawie   w sprawie  uchwalenia  budżetu Gminy 

Piątnica  na 2020 rok (autopoprawka w załączeniu do oryginału protokołu). 

Pan Przewodniczący Rady zarządził 5-cio minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Pan Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

Realizując porządek obrad Pan Przewodniczący Rady pokrótce przedstawił  uchwałę Nr II-00310-

31/19  Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia  29 listopada 

2019 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Piątnica  na 2020 rok oraz 

o możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżety Gminy. 

Pani Skarbnik Gminy  poinformowała, że wszystkie zastrzeżenia i uwagi  zawarte w  w opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku  zostały zawarte w przedstawionej Państwu 

wcześniej w autopoprawce   do projektu budżetu. 

Następnie Przewodniczący stałych  Komisji Rady przedstawili opinie Komisji do projektu uchwały: 
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1. Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że Komisja 

Rolnictwa i Spraw Lokalnych  na swym  posiedzeniu w dniu 17 stycznia 2020 r.  rozpatrzyła  

i przeanalizowała projekt budżetu gminy na 2020 rok wraz z autopoprawką Wójta Gminy Piątnica do 

projektu uchwały budżetowej. Komisja, po analizie przedłożonego projektu budżetu nie zgłosiła 

żadnych uwag i wniosków.  Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Piątnica na 2020 

rok uwzględniający autopoprawkę do projektu uchwały budżetowej zaopiniowała jednogłośnie  

pozytywnie. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu  - 5. Głosy „za”  - 5 

radnych: Dąbrowski Adam Robert, Kopczewski Jan,  Konopko Marek, Mroczkowski Sławomir, 

 Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” – brak. 

Pisemna opinia w załączeniu do oryginału protokołu. 

2. Pani  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej stwierdziła. że Komisja Rewizyjna  na  posiedzeniu w dniu 

17 stycznia 2020 r. rozpatrzyła  i przeanalizowała projekt budżetu gminy na 2020 rok wraz 

z autopoprawką Wójta Gminy Piątnica do projektu uchwały budżetowej. Komisja, po rozpatrzeniu 

przedłożonego projektu budżetu nie zgłosiła żadnych uwag i wniosków.  Projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Piątnica na 2020 rok uwzględniający autopoprawkę do projektu uchwały 

budżetowej zaopiniowała większością głosów pozytywnie. Wyniki głosowania. Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu  - 3. Głosy „za”  - 2 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,   Sobuta 

Marcin, Głosy „przeciw” -  brak. Głosy „wstrzymujące się” -  1 radna:  Domitrz Urszula. 

Pisemna opinia w załączeniu do oryginału protokołu. 

3. Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych pokrótce przedstawił opinię zbiorczą 

Komisji Budżetu i Spraw Społecznych Rady Gminy Piątnica do projektu uchwały  w  sprawie 

uchwalenia  budżetu Gminy Piątnica na 2020 rok  z autopoprawką Wójta Gminy Piątnica, informując, 

że pod obrady sesji został przedłożony projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu  Gminy Piątnica 

na 2020 rok z autopoprawką Wójta Gminy Piątnica. Projekt uchwały budżetowej wraz z autopoprawką 

Wójta Gminy Piątnica rozpatrzyła  Komisja Rolnictwa i Spraw Lokalnych i Komisja Rewizyjna Rady 

Gminy Piątnica. Komisje  przedstawiły  na piśmie opinie o projekcie uchwały i przedłożyły  Komisji 

Budżetu i Spraw Społecznych. Komisja Budżetu i Spraw Społecznych na posiedzeniu odbytym w dniu 

20 stycznia 2020 r. z udziałem  Przewodniczącego Rady Gminy Piątnica, Wójta Gminy Piątnica, 

Skarbnika Gminy Piątnica,  po zapoznaniu się z uchwałą  Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Piątnica na 2020 rok oraz o możliwości sfinansowania planowanego 

deficytu budżetu Gminy i opiniami poszczególnych komisji Rady Gminy Piątnica stwierdza, że: 

- Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku zaopiniował pozytywnie 

przedłożony przez Wójta Gminy Piątnica projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Piątnica na 2020 rok oraz możliwość sfinansowania  przedstawionego w tym projekcie deficytu budżetu 

Gminy, przekazując uwagi sformułowane w uzasadnieniu uchwały RIO, 

- stałe Komisje nie zgłosiły żadnych uwag i wniosków  do projektu uchwały w  sprawie uchwalenia  

budżetu Gminy Piątnica na 2020 rok  z autopoprawką Wójta Gminy Piątnica.  

Komisja Budżetu i Spraw Społecznych stwierdza,  że realizacja budżetu Gminy Piątnica  w 2020 roku 

wymagać będzie  dużej dyscypliny  budżetowej zarówno przy uzyskaniu zaplanowanych dochodów, jak 

również planowanych wydatków budżetowych. Komisja Budżetu i  Spraw Społecznych, po analizie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu  Gminy Piątnica na 2020 rok z autopoprawką Wójta 

Gminy Piątnica  oraz po zapoznaniu się z opiniami stałych Komisji Rady Gminy w głosowaniu 

imiennym jednogłośnie  zaopiniowała  pozytywnie  pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu  Gminy Piątnica na 2020 rok z autopoprawką Wójta Gminy Piątnica.  Wyniki 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4. Głosy „za”  - 4 radnych:   Chaberek 

Karolina,  Florczyk Tomasz, Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”  
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nie było. W związku z powyższym Komisja wnosi o przyjęcie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Piątnica na  2020 rok z autopoprawką Wójta Gminy Piątnica w brzmieniu 

zaproponowanym przez Wójta Gminy Piątnica. Komisja Budżetu i  Spraw Społecznych niniejszą opinię 

przyjęła jednogłośnie. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4. Głosy 

„za”  - 4 radnych:   Chaberek Karolina,  Florczyk Tomasz, Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy 

„przeciw” i „wstrzymujące się” nie było.  

Pisemna opinia w załączeniu do oryginału protokołu. 

Pani Skarbnik Gminy poinformowała, że radni   przed rozpoczęciem sesji nie zgłosili żadnych 

wniosków do projektu uchwały budżetowej. 

W dyskusji nad projektem uchwały i autopoprawką  głos zabrali: 

Pani Radna Karolina Chaberek zapytała, kiedy planowany jest remont GOK-u? 

Pan Wójt  poinformował, że aby móc remontować ten budynek musimy wykonać  projekt remontu. 

Po dyskusji z p. dyrektor jakiś pomysł mamy.  Myślę, że będzie to jak będzie ciepło maj-czerwiec.  

Pani Radna Karolina Chaberek odnośnie budżetu w działaniu urząd gminy 4300 - zakup usług 

pozostałych  kwota  217 tys. Co za tą kwotą się kryje? 

Pani Skarbnik Gminy to są uwzględnione wszystkie wydatki na obsługę urzędu, czyli m.in. na obsługę 

informatyczną, czyli które są niezbędne do funkcjonowania urzędu. 

Pani Radna Karolina Chaberek a zakup materiałów i wyposażenia jest to kwota 200 tys. i jest ona 

wyższa niż w poprzednich latach, bo było 150 tys.   

Pani Skarbnik Gminy stwierdziła, że tam są kupowane materiały biurowe na przykład i też różne inne, 

które są niezbędne i potrzebne do funkcjonowania urzędu. W trakcie roku było to zwiększane, 

ponieważ jak pisałam w założeniu do budżetu ceny  materiałów i usług wzrosły. 

Pani Radna Karolina Chaberek stwierdziła, że patrząc na budżet innych gmin jest to kwota bardzo 

duża. 

Pani Skarbnik Gminy powiedziała, że gmina Piątnica ma dużo większy budżet niż okoliczne gminy, 

więc wydatki też są dużo większe. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady zarządził   głosowanie  nad przyjęciem autopoprawki Wójta 

Gminy Piątnica do projektu uchwały   w sprawie  uchwalenia  budżetu Gminy Piątnica na 2020 rok. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało 

„ZA” – 14 radnych:  Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, Chaberek Karolina,  

Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  

Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Zduńczyk 

Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie przyjęła  autopoprawkę Wójta 

Gminy Piątnica do projektu uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Piątnica  na 2020 rok.  

Po czym Pan Przewodniczący Rady zarządził   głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

uchwalenia  budżetu Gminy Piątnica na 2020 rok  uwzględniającego przyjętą autopoprawkę. 

Poinformował, że Państwa radni otrzymali taki  projekt uchwały datowany na  13 stycznia 2020 r.  

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało 

„ZA” – 14 radnych:  Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, Chaberek Karolina,  

Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  

Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Zduńczyk 

Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    
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Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr 100/XV/2020 

w sprawie  uchwalenia  budżetu Gminy Piątnica  na 2020 rok (uchwała w załączeniu do oryginału 

protokołu).   

Pan Wójt zwracając się do Rady podziękował za zaufanie i wyraził nadzieję, że przyjęty budżet pozwoli 

nam na dalszy rozwój gminy Piątnica, zadowoli wszystkich mieszkańców i będziemy się rozwijali. 

Ad. 7. 

       Realizując porządek obrad Rada rozpatrzyła  informację o zbyciu, nabyciu, zamianie i obciążeniu 

 nieruchomości  Gminy Piątnica w 2019 roku (informacja w załączeniu do oryginału protokołu. 

Pani Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Terenowej  przedstawiła powyższą  informację. 

Pan Radny Piotr Zduńczyk zapytał, o dwie nieruchomości oddane w dzierżawę  w m. Piątnica 

Poduchowna. 

Pani Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Terenowej  poinformowała, że jedna 

nieruchomość to parking przy Belforcie, ale to są prywatne osoby i nie będę o tym mówiła. To jest 

dostępne do wglądu w Urzędzie Gminy. 

Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że Komisja 

Rolnictwa i Spraw Lokalnych  na swym  posiedzeniu w dniu 17 stycznia 2020 r. pozytywnie 

zaopiniowała pod obrady sesji informację o zbyciu, nabyciu, zamianie i obciążeniu   nieruchomości 

Gminy Piątnica w 2019 roku.  

Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu  - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: 

Dąbrowski Adam Robert, Kopczewski Jan,  Mroczkowski Sławomir,  Śmiarowski Karol. Głosy 

„przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

Po dyskusji  Pan Przewodniczący Rady zaproponował  przyjęcie informacji   do akceptującej 

wiadomości i  stwierdził, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, to uzna iż Rada informację  przyjęła do 

akceptującej wiadomości. 

Radni uwag nie zgłosili, wobec tego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła do 

akceptującej wiadomości informację  o zbyciu, nabyciu, zamianie i obciążeniu   nieruchomości  Gminy 

Piątnica w 2019 roku. 

 

Ad. 8. 

       W tym  punkcie porządku obrad Rada rozpatrzyła   informację o działalności w zakresie promocji 

Gminy Piątnica w 2019 roku. 

Pan Wójt poinformował, że Rada otrzymała informację o wydatkach na promocję w 2019 roku i prosił 

o zadawanie ewentualnych zapytań. 

Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych zakomunikował, że Komisja Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 20 stycznia 2020 r. Komisja Budżetu i Spraw Społecznych  

na posiedzeniu w dniu 20 stycznia 2020 r. pozytywnie zaopiniowała pod obrady sesji Informację o 

działalności w zakresie promocji Gminy Piątnica w 2019 roku. Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba 

radnych biorących udział w głosowaniu   - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk 

Tomasz,  Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” nie było. 

W  dyskusji nad informacją radni głosu nie  zabierali. 

Pan Przewodniczący Rady zaproponował  przyjęcie informacji  do akceptującej wiadomości 

i stwierdził, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, to uzna iż Rada informację  przyjęła do akceptującej 

wiadomości. 
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Radni uwag nie zgłosili, wobec tego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła 

do akceptującej wiadomości informację o działalności w zakresie promocji Gminy Piątnica w 2019 

roku. 

 

Ad. 9.  

       W punkcie  wolne wnioski i informacje głos zabrali: 

- Pan Przewodniczący Rady przedstawił: 

• odpowiedź Wójta Gminy Piątnica na wnioski pokontrolne Komisji Rewizyjnej (pismo 

GPT.7021.195.2019 z dnia 31 grudnia 2019 r. w  teczce RG.0012.7.5.2019); 

• odpowiedź  Wójta Gminy Piątnica na  interpelację radnego Marcina Sobuty dotyczącą zamontowania 

oświetlenia ulicznego  na ulicy Górkowskiej w m. Dobrzyjałowo w obrębie przystanku autobusowego 

(pismo w teczce RG.0003.1.2020) i stwierdził, że w styczniu br wpłynęła jedna interpelacja od radnego 

rady gminy i pan wójt udzielił odpowiedzi na interpelację w ustawowym terminie. 

Pani Radna Agnieszka Alicja Komorowska zgłosiła potrzebę wymiany wybitej szyby na przystanku 

autobusowym w Nagórkach i wymianę żarówki przy posesji nr 19. 

Pan Wójt zanotował wnioski. 

Pan Sołtys Wsi Wyłudzin  stwierdził, że przy posesji nr 5 w Wyłudzinie szwankuje oświetlenie. 

Pan Wójt zwrócił się do Pani Naczelnik Gospodarki Przestrzennej i Terenowej  o zanotowanie wniosku. 

Z uwagi na wyczerpanie  porządku dziennego obrad Przewodniczący Rady  podziękował wszystkim 

za udział w sesji i zamknął  obrady XV sesji Rady Gminy Piątnica. 

 

 

Protokołowała                                                                                            Przewodniczący Rady 

 

Bożena Duda                                                                                                   Krzysztof Weber 

 

 

 


